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Love is everywhere.

The world is going through a very difficult moment which demands the utmost care and

attention from all of us. We are all sons, daughters, fathers and mothers. We are all love healthy

human beings. It is important we all follow the advice of WHO (World Health Organization) and

the governing bodies on how we handle this current situation. Protecting human life must come

above any other interests. We would like to send our thoughts to everyone who has lost

someone close to them, we solidarity to those who are fighting the virus, and we continued

support to the amazing health professionals putting their own lives at risk to help save others.

Our duty is to protect mankind from the virus, to protect families from the pain of losing loved

ones, to protect society from collapse and war, Protect the earth from genocide.

------An ordinary mother
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1、Company profile/公司简介

桐城市正恒防护用品有限公司位于安徽省桐城市经济技术开发

区经四路，厂区占地面积约 200 亩，主要经营一次性口罩、过滤口罩、

呼吸阀口罩、加湿口罩、儿童口罩、口罩原材料、耳带、鼻梁条、一

次性手套、一次性鞋套、一次性浴帽、防护服、塑料包装制品、无纺

布制品、劳保用品、防护用品、医疗器械研发、生产、销售；货物或

技术进出口（国家禁止或涉及行政审批的货物或技术进出口除外）。

我公司拥有 KN95 设备 200 台，日产量一千万只，一次性平口设

备 90 台，日产量 900 万只。公司尊崇“踏实、拼搏、责任”的企业

精神，并以诚信、共赢、开创经营理念，创造良好的企业环境，以全

新的管理模式，完善的技术，周到的服务，卓越的品质为生存根本，

我们始终坚持用户至上 用心服务于客户，坚持用自己的服务去打动

客户。
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2、Business license/营业执照
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3、White list of enterprises/企业白名单
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4、Test report/检测报告
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5、Product packaging/产品包装



26



27



28



29



30


